



DASAR PENDEDAHAN RISIKO

Untuk tujuan undang-undang dan/atau tafsiran untuk tujuan yang sama, dokumen rasmi ialah dokumen Inggeris. Terjemahan disediakan sebagai ihsan tetapi tidak boleh digunakan sebagai dokumen yang sah untuk tujuan undang-undang/untuk tujuan undang-undang atau secara amnya atas sebarang sebab undang-undang.

Pendedahan risiko dan notis amaran ini, yang merupakan lampiran kepada perjanjian perkhidmatan ("Perjanjian"), disediakan kepada anda (Pelanggan kami dan bakal Pelanggan) dan adalah terpakai kepada QUALITY FX LTD ("Syarikat" atau "Kami" atau "Kita").

Semua Pelanggan dan bakal Pelanggan dinasihatkan dengan tegas untuk membaca dengan teliti pendedahan risiko dan amaran yang terkandung dalam dokumen ini, sebelum memohon kepada Syarikat untuk akaun dagangan dan sebelum mereka mula berdagang dengan Syarikat.

Walau bagaimanapun, perlu diingatkan bahawa dokumen ini tidak dapat, dan tidak, mendedahkan atau menjelaskan semua risiko dan aspek penting lain yang terlibat apabila berurusan dengan Instrumen Kewangan. Mengikut undang-undang, notis ini direka untuk menjelaskan dengan cara umum sifat risiko yang terlibat apabila berurusan dengan Instrumen Kewangan secara adil dan tidak menyesatkan.

AMARAN RISIKO AM

Pelanggan tidak sepatutnya terlibat dalam sebarang pelaburan secara langsung atau tidak langsung dalam Instrumen Kewangan kecuali jika dia mengetahui dan memahami risiko yang terlibat bagi setiap satu Instrumen Kewangan.

Syarikat tidak akan memberikan nasihat pelaburan kepada Pelanggan yang berkaitan dengan pelaburan atau urus niaga mungkin dalam pelaburan atau dalam Instrumen Kewangan atau membuat sebarang cadangan pelaburan. Sebelum menandatangani perjanjian perkhidmatan (Perjanjian) dengan Syarikat, atau membuat pesanan, Pelanggan sepatutnya mempertimbangkan dengan teliti sama ada pelaburan dalam Instrumen Kewangan tertentu sesuai untuknya dengan mengambil kira keadaan dan sumber kewangan mereka.

Jika Pelanggan tidak memahami risiko yang terlibat, dia sepatutnya mendapatkan nasihat dan perundingan dari penasihat kewangan bebas. Jika Pelanggan masih tidak memahami risiko yang terlibat dalam perdagangan Instrumen Kewangan, dia sepatutnya tidak berdagang sama sekali.

Pelanggan sepatutnya mengakui bahawa dia berisiko besar untuk mengalami kerugian separa atau seluruh modal asalnya akibat pembelian dan/atau penjualan mana-mana Instrumen Kewangan dan menerima bahawa dia bersedia mengambil risiko ini.

RISIKO AM

Pelanggan diberi amaran tentang risiko am yang berikut:

- (a) Syarikat tidak dapat menjamin hasil pelaburan dalam Instrumen Kewangan dan, oleh itu, tidak dapat menjamin modal Pelanggan yang disimpan dalam akaun perdagangan untuk tujuan perdagangan.
- (b) Pelanggan sepatutnya mengakui bahawa, tanpa mengira maklumat yang mungkin diberikan oleh Syarikat, nilai pelaburan dalam Instrumen Kewangan boleh berfluktuasi ke bawah atau ke atas dan adalah kemungkinan bahawa pelaburan tersebut mungkin menjadi tidak bernilai.
- (c) Maklumat prestasi sebelumnya mengenai Instrumen Kewangan tidak menjamin prestasi semasa dan/atau masa depannya. Penggunaan data sejarah tidak membentuk jangkaan yang mengikat atau selamat mengenai prestasi masa depan Instrumen Kewangan yang dimaksudkan oleh maklumat tersebut.
- (d) Pelanggan dengan ini diingatkan bahawa urus niaga dalam Instrumen Kewangan yang dilakukan melalui Syarikat boleh bersifat spekulatif dan kerugian besar atau keseluruhan boleh berlaku dalam jangka masa yang singkat.
- (e) Sesetengah Instrumen Kewangan mungkin tidak menjadi likuid dengan serta-merta sebagai akibat permintaan yang berkurangan dan Pelanggan mungkin tidak berada dalam kedudukan untuk menjual mereka atau mendapatkan maklumat dengan mudah mengenai nilai Instrumen Kewangan ini atau tahap risiko yang berkaitan.
- (f) Instrumen Kewangan Derivatif (iaitu pilihan, hadapan, berjangka, swap, Kontrak untuk Perbezaan) mungkin merupakan urus niaga tempat yang tidak boleh dihantar memberi peluang untuk mendapat untung atas perubahan kadar mata wang, komoditi, indeks pasaran saham atau harga saham yang disebut sebagai instrumen asas. Nilai Instrumen Kewangan Derivatif terjejas secara langsung oleh harga instrumen asas yang relevan.
- (g) Sebelum Pelanggan mula berdagang, sepatutnya mendapatkan maklumat mengenai semua dokumen undang-undang, komisen dan caj lain yang diwajibkan, dan yang mungkin terdapat di laman web Syarikat atau dalam kawasan Pelanggan. Anda mengakui dan memahami bahawa komisen dan caj lain boleh berubah pada bila-bila masa dan adalah tanggungjawab anda untuk sentiasa mengikuti perkembangan dengan melawat laman web Syarikat.
- (h) Sebelum anda mula berdagang, anda sepatutnya mendapatkan maklumat mengenai instrumen kewangan yang ingin anda perdagangkan dari laman web Syarikat. Anda mengakui dan memahami bahawa komisen dan caj lain boleh berubah pada bila-bila masa dan adalah tanggungjawab anda untuk sentiasa mengikuti perkembangan dengan melawat laman web Syarikat.

RISIKO KHAS BERKAITAN DENGAN TRANSAKSI CFD

(a) Pelanggan tidak sepatutnya membeli Instrumen Kewangan Derivatif (iaitu pilihan, hadapan, berjangka, swap, Kontrak untuk Perbezaan) kecuali jika dia bersedia untuk mengambil risiko kerugian sebahagian atau keseluruhan wang yang telah dilaburkan dan juga sebarang komisen tambahan dan kos lain yang dikenakan.

(b) Semua Pelanggan yang ingin melabur dalam Kontrak untuk Perbezaan (CFD) sepatutnya membaca bahagian ini dengan berhati-hati.

Namun, ditekankan bahawa maklumat dalam dokumen ini tidak dapat dan tidak mendedahkan atau menjelaskan semua risiko dan aspek penting lain yang terlibat dalam urus niaga CFD. Ditekankan bahawa untuk ramai anggota awam, urus niaga dalam CFD mungkin tidak sesuai. Oleh itu, Pelanggan tidak sepatutnya terlibat dalam urus niaga secara langsung atau tidak langsung dalam CFD kecuali jika dia tahu dan memahami risiko yang berkaitan dengannya, dan dia mungkin akan kehilangan sebahagian atau keseluruhan wangnya dan juga dikenakan caj tambahan.

(c) Jika Pelanggan tidak memahami risiko yang terlibat dalam perdagangan CFD, dia sepatutnya tidak berdagang sama sekali.

(d) Pelanggan diingatkan tentang risiko-risiko berikut yang berkaitan dengan CFD: CFD adalah instrumen kewangan derivatif, di mana harganya berasal dari harga aset asas yang diberi rujukan oleh CFD (contohnya pasangan mata wang, saham, logam, indeks, dan lain-lain). Instrumen kewangan derivatif dan pasaran asas yang berkaitan boleh sangat berubah-ubah. Harga CFD dan aset asas boleh berfluktuasi dengan cepat dan dalam julat yang luas dan boleh mencerminkan peristiwa yang tidak dapat diramalkan atau perubahan dalam keadaan, yang tidak dapat dikawal oleh Pelanggan atau Syarikat. Dalam keadaan pasaran tertentu, mungkin tidak mungkin untuk melaksanakan pesanan Pelanggan pada harga yang dinyatakan, yang boleh mengakibatkan kerugian atau tidak dapat dilaksanakan sama sekali. Harga CFD akan dipengaruhi oleh, antara lain, perubahan hubungan penawaran dan permintaan, program dan dasar-dasar kerajaan, pertanian, perdagangan, peristiwa politik dan ekonomi kebangsaan dan antarabangsa, dan ciri-ciri psikologi pasaran asas yang relevan.

Beberapa instrumen asas CFD mungkin tidak menjadi likuid dengan serta-merta sebagai akibat permintaan yang berkurangan terhadap instrumen asas, dan Pelanggan mungkin tidak dapat memperoleh maklumat mengenai nilai mereka atau tahap risiko yang berkaitan.

Perdagangan CFD adalah bersifat spekulatif dan melibatkan risiko yang tinggi. Khususnya kerana ia akan dilakukan dengan menggunakan margin (yang hanya meliputi sebahagian kecil daripada nilai aset asas yang diperdagangkan), maka, perubahan harga yang kecil pun dalam aset/barangan asas CFD boleh mengakibatkan kerugian yang besar atau keseluruhan. Anda sepatutnya sedar bahawa dengan berdagang CFD, anda mungkin akan kehilangan margin yang dipegang oleh Syarikat yang berfungsi sebagai jaminan untuk membuka dan mengekalkan kedudukan perdagangan anda.

Oleh itu, perdagangan CFD sesuai hanya untuk individu yang:

- memahami dan bersedia untuk mengambil risiko ekonomi, undang-undang, dan risiko lain yang terlibat dalam urus niaga tersebut; dan
- berkeupayaan secara kewangan untuk menanggung kerugian dana margin awal mereka dan dana tambahan yang dipindahkan kepada Syarikat untuk mengekalkan kedudukan mereka.

Apabila anda terlibat dalam perdagangan CFD, anda sedang menempatkan perdagangan berkaitan dengan pergerakan harga. Harga yang ditawarkan kepada anda oleh Syarikat akan termasuk spread, penambahan, atau p potongan jika dibandingkan dengan harga yang boleh diterima atau dijangkakan oleh Syarikat jika ia melindungi urus niaga dengan anda melalui perdagangan di pasaran antara bank atau dengan pihak kontra yang lain. Anda digesa untuk mempertimbangkan dengan berhati-hati kesan spread, penambahan, atau p potongan terhadap kemampuan anda untuk mendapat keuntungan dari perdagangan anda.

"Gearing" atau "leverage" yang tersedia dalam CFD adalah ciri tertentu dalam perdagangan CFD (iaitu dana yang diperlukan oleh Syarikat daripada anda untuk dibekalkan apabila kedudukan dibuka berbanding dengan saiz notional perdagangan yang boleh anda masuki) dan bermaksud bahawa deposit margin yang kecil boleh membawa kepada kerugian yang besar serta keuntungan. Ini juga bermaksud bahawa pergerakan yang agak kecil boleh membawa kepada pergerakan yang lebih besar secara berkadar dalam saiz apa-apa kerugian atau keuntungan yang boleh berfungsi dengan atau melawan anda.

Anda boleh kehilangan semua jumlah yang anda depositkan dengan Syarikat sebagai margin. Penempatan pesanan tertentu (contohnya pesanan "stop-loss" atau "limit") yang bertujuan untuk menghadkan kerugian kepada jumlah tertentu mungkin tidak selalu berkesan kerana keadaan pasaran atau had teknologi boleh membuatnya mustahil untuk melaksanakan pesanan tersebut. Sila ambil perhatian bahawa untuk semua pesanan (termasuk pesanan stop loss yang dijamin), anda mungkin menanggung kerugian (yang pesanan anda bertujuan untuk menghadkannya) dalam masa yang singkat. Dalam kes lain, pelaksanaan pesanan Stop Loss mungkin lebih teruk daripada harga yang ditetapkan dan kerugian yang direalisasikan boleh lebih besar daripada yang dijangka.

Anda perlu membayar kepada Syarikat semua kerugian yang anda tanggung serta semua jumlah yang perlu dibayar di bawah syarat-syarat dan syarat-syarat perdagangan CFD. Jika anda memutuskan untuk terlibat dalam perdagangan CFD, anda mesti menerima tahap risiko ini.

Transaksi CFD mempunyai liabiliti bersyarat, dan Pelanggan perlu sedar akan implikasi ini, terutamanya keperluan margin. Pelanggan dikehendaki menandatangani akaun perdagangan mereka untuk membuka kedudukan. Keperluan Margin akan bergantung pada instrumen asas CFD. Keperluan margin boleh tetap atau dikira dari harga semasa instrumen asas, seperti yang dinyatakan dalam Perjanjian.

Pelanggan bertanggungjawab untuk memantau akaun mereka sendiri dan mungkin perlu menandatangani dana tambahan untuk mengekalkan kedudukan mereka. Sekiranya modal margin tidak mencukupi untuk mengekalkan kedudukan semasa, Pelanggan mungkin diminta untuk menandatangani dana tambahan dengan segera atau mengurangkan risiko. Kegagalan untuk berbuat demikian dalam tempoh yang diperlukan dalam panggilan margin boleh mengakibatkan penglikuidasian kedudukan dengan kerugian dan Pelanggan akan bertanggungjawab atas defisit yang berlaku.

Transaksi CFD tidak dijalankan di bursa pelaburan yang diiktiraf atau ditentukan tetapi dijalankan melalui sistem perdagangan Syarikat di mana pelaksanaan dilakukan melalui Syarikat dan oleh itu, mereka mungkin mendedahkan Pelanggan kepada risiko yang lebih besar daripada urus niaga pertukaran. Walaupun beberapa pasaran di luar bursa sangat likuid, urus niaga dalam derivatif di luar bursa atau yang tidak boleh dipindahkan boleh melibatkan risiko yang lebih besar daripada pelaburan dalam derivatif di bursa kerana tiada pasaran pertukaran di mana untuk menutup kedudukan Terbuka. Mungkin mustahil untuk melikuidasi kedudukan sedia ada, menilai nilai kedudukan yang timbul daripada urus niaga pertukaran, atau menilai risiko yang terdedah. Harga Tawaran dan Harga Permintaan tidak semestinya akan dinyatakan, dan, walaupun ada, ia akan ditetapkan oleh pihak lawan dalam instrumen-instrumen ini dan oleh itu mungkin sukar untuk menentukan apa yang merupakan 'harga yang wajar'.

Anda hanya boleh terlibat dalam perdagangan CFD dengan Syarikat dalam aset asas (mata wang dan komoditi) yang ditawarkan oleh Syarikat. Syarikat tidak berkewajipan untuk terus menawarkan semua aset asas tersebut. Harga-harga berasal daripada harga aset/pasaran asas. Syarikat tidak mempunyai kawalan ke atas pergerakan harga asas yang boleh menjadi volatil dan tidak dapat diramalkan. Pergerakan-pergerakan tersebut akan memberi kesan kepada harga-harga Syarikat, sama ada anda boleh membuka atau menutup kedudukan dan harga pada masa anda boleh berbuat demikian.

Syarikat mungkin mempunyai akses kepada maklumat yang tidak tersedia kepada anda dan mungkin telah memperoleh kedudukan perdagangan pada harga yang tidak tersedia kepada anda.

Dengan tertakluk kepada Dasar Pelaksanaan Terbaiknya, Syarikat tidak berkewajipan untuk menyediakan anda dengan maklumat pasaran atau lain-lain maklumat yang dimilikinya, atau untuk mengubah atau menahan diri daripada perdagangan sendiri.

Beberapa CFD mungkin tidak menjadi segera cair dan akibatnya anda mungkin tidak dapat menjualnya dengan mudah atau mendapatkan maklumat tentang nilai CFD ini atau kadar risiko yang berkaitan dengannya.

RISIKO PIHAK KETIGA

Pelanggan diberi amaran tentang risiko pihak ketiga berikut, yang berkuat kuasa kecuali dinyatakan sebaliknya dalam Perjanjian:

(a) Syarikat memindahkan wang yang diterima dari Pelanggan kepada pihak ketiga untuk dipegang atau dikawal bagi menjalankan Transaksi melalui atau dengan individu tersebut atau untuk memenuhi kewajipan Pelanggan untuk menyediakan jaminan (contohnya keperluan margin permulaan) dalam sebut harga Transaksi. Syarikat tidak mempunyai tanggungjawab terhadap sebarang tindakan atau kelalaian pihak ketiga kepada mana ia akan memindahkan wang yang diterima daripada Pelanggan.

(b) Pihak ketiga yang menerima wang dari Syarikat mungkin menyimpannya dalam akaun omni dan mungkin tidak mungkin untuk memisahkannya daripada wang Pelanggan atau wang pihak ketiga. Dalam kes kebangkrutan atau apa-apa prosiding analog dalam hubungan dengan pihak ketiga tersebut, Syarikat hanya mempunyai tuntutan yang tidak bercagar terhadap pihak ketiga atas nama Pelanggan, dan Pelanggan akan terdedah kepada risiko bahawa wang yang diterima oleh Syarikat daripada pihak ketiga adalah tidak mencukupi untuk memenuhi tuntutan Pelanggan dengan tuntutan berkaitan dengan akaun yang berkaitan. Syarikat tidak menerima sebarang liabiliti atau tanggungjawab untuk sebarang kerugian yang timbul sebagai akibatnya.

(c) Syarikat mungkin menyimpan wang Pelanggan dengan seorang depositari yang mungkin mempunyai faedah sekuriti, gadai atau hak set-off berhubung dengan wang itu.

(d) Syarikat dikehendaki menyimpan wang Pelanggan dalam akaun yang dipisahkan daripada wangnya sendiri, tetapi ini mungkin tidak memberi perlindungan yang lengkap dalam kes kegagalan pihak ketiga di mana wang Pelanggan disimpan.

CUKAI

Pelanggan diberi amaran tentang perkara berikut:

(a) Terdapat risiko bahawa perdagangan Pelanggan dalam Instrumen Kewangan mungkin atau akan menjadi tertakluk kepada cukai dan/atau sebarang duti lain, contohnya kerana perubahan dalam undang-undang atau keadaan peribadi beliau.

(b) Perjanjian atau transaksi yang dijalankan di bawah Perjanjian mungkin tertakluk kepada cukai dan/atau sebarang cukai setem lain di beberapa bidang kuasa, dan Syarikat tidak menjamin bahawa cukai sedemikian dan/atau sebarang cukai setem lain akan dikenakan seperti itu.

(c) Pelanggan bertanggungjawab atas sebarang cukai dan/atau sebarang duti lain yang mungkin timbul berhubung dengan perdagangan beliau.

RISIKO TEKNIKAL

Pelanggan diberi amaran tentang risiko teknikal berikut, selain daripada yang dinyatakan dalam Perjanjian:

(a) Pelanggan dan bukan Syarikat akan bertanggungjawab terhadap risiko kerugian kewangan disebabkan oleh kegagalan, gangguan, gangguan, pemutusan atau tindakan jahat maklumat, komunikasi, dan elektrik, sistem elektronik atau lain-lain;

(b) Oleh kerana Pelanggan menjalankan urusan niaga dalam sistem elektronik, beliau akan terdedah kepada risiko yang berkaitan dengan sistem termasuk kegagalan perkakas, perisian, pelayan, talian komunikasi dan kegagalan internet. Keputusan kegagalan sedemikian mungkin adalah bahawa arahnya sama sekali tidak dilaksanakan mengikut arahan beliau atau ia tidak dilaksanakan sama sekali. Syarikat tidak menerima sebarang liabiliti dalam kes kegagalan sedemikian;

(c) Syarikat tidak mempunyai tanggungjawab jika pihak ketiga yang tidak berlesen mendapat akses kepada maklumat Pelanggan, termasuk alamat elektronik, komunikasi elektronik dan data peribadi, data akses apabila ini disebabkan oleh kecuaiannya Pelanggan atau apabila perkara-perkara tersebut dipindahkan antara Syarikat dan Pelanggan atau mana-mana pihak lain, menggunakan internet atau kemudahan komunikasi rangkaian lain, telefon, atau mana-mana cara elektronik atau melalui pos;

(d) Pelanggan mengakui bahawa maklumat yang tidak dienkripsi yang dihantar melalui e-mel tidak dilindungi daripada akses tanpa kebenaran;

(e) Pada masa aliran urusan niaga yang terlalu banyak, Pelanggan mungkin mengalami kesulitan untuk berhubung melalui telefon atau sistem Syarikat, terutamanya dalam Pasaran yang bergejolak (contohnya, apabila petunjuk makroekonomi utama dikeluarkan).

(f) Pelanggan mengakui bahawa internet mungkin tertakluk kepada peristiwa yang boleh mempengaruhi akses beliau ke sistem Syarikat, termasuk tetapi tidak terhad kepada gangguan atau pemutusan penghantaran, kegagalan perisian dan perkakas, pemutusan internet, kegagalan rangkaian elektrik awam atau serangan oleh penyusup. Melainkan dinyatakan sebaliknya dalam Perjanjian, Syarikat tidak

bertanggungjawab atas sebarang kerosakan atau kerugian yang timbul akibat peristiwa-peristiwa sedemikian yang berada di luar kawalan Syarikat atau atas sebarang kerugian, kos, liabiliti, atau kos yang mungkin timbul (termasuk, tanpa had, kerugian keuntungan) akibat ketidakupayaan Pelanggan untuk mengakses Sistem Syarikat atau kelewatan atau kegagalan dalam menghantar pesanan atau Transaksi.

(g) Pelanggan diberi amaran bahawa semasa berdagang dalam platform elektronik, beliau menganggap risiko kerugian kewangan yang mungkin adalah akibat antara lain daripada: Kegagalan peranti Pelanggan, perisian dan kualiti sambungan yang buruk. Kegagalan perisian atau perkakas Syarikat atau Pelanggan, kerosakan perisian atau penggunaan yang salah. Kerja yang tidak betul peralatan Pelanggan. Penetapan yang salah Terminal Pelanggan. Kemaskini Terminal Pelanggan yang lewat.

(h) Berkaitan dengan penggunaan peralatan komputer, data dan rangkaian komunikasi suara, Pelanggan sendiri menanggung risiko-risiko berikut, antara risiko-risiko lain, dalam kes di mana Syarikat tidak mempunyai tanggungjawab terhadap sebarang kerugian yang timbul (melainkan dinyatakan sebaliknya dalam Perjanjian): Pemotongan kuasa peralatan di pihak Pelanggan atau penyedia, atau operator komunikasi (termasuk komunikasi suara) yang melayani Pelanggan. Kerosakan fizikal (atau pemusnahan) saluran komunikasi yang digunakan untuk menghubungkan Pelanggan dan penyedia (operator komunikasi), penyedia, dan pelayan perdagangan atau maklumat Pelanggan. Gangguan (kualiti yang tidak dapat diterima) komunikasi melalui saluran yang digunakan oleh Pelanggan, atau saluran yang digunakan oleh penyedia, atau operator komunikasi (termasuk komunikasi suara) yang digunakan oleh Pelanggan. Tetapan yang salah atau tidak konsisten dengan keperluan Terminal Pelanggan. Kemaskini Terminal Pelanggan yang lewat. Semasa menjalankan urusan niaga melalui telefon (talipon tetap atau talipon bimbit) komunikasi suara, Pelanggan menghadapi risiko masalah semasa cuba menghubungi pekerja jabatan perkhidmatan broker Syarikat disebabkan masalah kualiti komunikasi dan bebanan saluran komunikasi. Penggunaan saluran komunikasi, perkakas dan perisian, menghasilkan risiko:

- ❖ Tidak menerima mesej (termasuk mesej teks) dari Syarikat oleh Pelanggan.
- ❖ Kegagalan atau ketidakbolehan sistem perdagangan (platform), yang juga merangkumi Terminal Pelanggan.
- ❖ Gangguan (kualiti yang tidak dapat diterima) komunikasi melalui saluran yang digunakan oleh Syarikat, khususnya kerosakan fizikal (pemusnahan) saluran komunikasi oleh pihak ketiga.

PERISTIWA FORCE MAJEURE

Dalam kes Peristiwa Force Majeure, Syarikat mungkin tidak dapat mengatur pelaksanaan Urus Niaga Pelanggan atau memenuhi obligasinya di bawah perjanjian dengan Pelanggan. Akibatnya, Pelanggan

mungkin mengalami kerugian kewangan dan Pelanggan perlu menerima risiko kerugian kewangan. Sila rujuk Perjanjian untuk maklumat lanjut.

KEMUFLISAN

Kejatuhan atau kegagalan Syarikat boleh mengakibatkan kedudukan dilikuidasi atau ditutup tanpa persetujuan Pelanggan. Dalam kes kejatuhan, Pelanggan mungkin mengalami kerugian.

MATAWANG ASING

Apabila suatu Instrumen Kewangan diniagakan dalam matawang selain dari matawang negara tempat kediaman Pelanggan, sebarang perubahan dalam kadar pertukaran mata wang asing itu mungkin akan memberi kesan negatif terhadap nilai, harga dan prestasi dan mungkin mengakibatkan kerugian kepada Pelanggan. Dalam suatu Instrumen Kewangan dengan mata wang asing sebagai aset asas, peluang untuk mendapat untung atau rugi daripada urus niaga di pasaran asing juga dipengaruhi oleh fluktuasi kadar pertukaran. Perhatian Pelanggan diarahkan secara khusus kepada mata wang yang diniagakan dengan tidak tetap atau jarang sehingga tidak dapat dipastikan bahawa harga akan dipetik pada setiap masa atau bahawa mungkin sukar untuk menjalankan urus niaga pada harga yang mungkin dipetik kerana ketiadaan pihak kontraktor.

KEADAAN PASARAN LUAR BIASA

Pelanggan mengakui bahawa dalam Keadaan Pasaran Luar Biasa, tempoh di mana Pesanan dilaksanakan mungkin akan dilanjutkan atau mungkin mustahil untuk Pesanan dilaksanakan pada harga yang dinyatakan atau mungkin sama sekali tidak dilaksanakan.

Terdapat situasi, pergerakan dan/atau keadaan yang berlaku pada hujung minggu, pada permulaan minggu atau dalam sehari selepas pengumuman angka makroekonomi yang penting, berita ekonomi atau politik yang membuat pasaran mata wang membuka pada tahap harga yang mungkin berbeza secara ketara dari harga sebelumnya. Dalam kes ini, terdapat risiko besar bahawa arahan yang dikeluarkan untuk melindungi kedudukan terbuka dan membuka kedudukan baru mungkin dilaksanakan pada harga yang jauh berbeza dari yang ditetapkan.